
  
 

Äldrerådet i Staden Jakobstad  Protokoll 15.2.2023 
 
 
Tidpunkt: 15.2.2023 kl. 10.00-12.50 
 
Plats: Svenska gården 
 
Närvarande:  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande 
Helena Ahlstrand 
Rauni Kuutti 
Anna-Maija Nylund 
Antero Varila  
Tuomo Syri 
Kurt Hellstrand, sekreterare, stadsstyrelsens representant 
 
 
§ 1  Öppnande av mötet 
 
        Ordföranden öppnade mötet kl. 10.00 och hälsade välkommen. Medlemmarna presenterade  
        sig och sina organisationer. 
 
§ 2  Beslutsförhet 
 
         Konstaterades att föredragningslistan sänts ut i tid och att mötet är beslutfört. 
 
§ 3  Konstituerande av mötet 
 
         Till vice ordförande för perioden 2023-25 valdes Pentti Silvennoinen och till  
         protokolljusterare för mötet Antero Varila. 
 
         Antero Varila, med Ulla Grönvall-Streng som ersättare är representanter i Välfärdsområdets  
         äldreråd.  
 
§ 4 Rådets kontaktuppgifter 
 
       Kontaktuppgifterna genomgicks och konstaterades vara riktiga. 
 
5  Föreningarnas förslag till aktiviteter 
 
       Inga nya förslag hade inkommit. Framhölls att det behövs en ”katalog” med lättillgängliga    
       servicenummer för de äldre. Medlemmarna uppmanades att till följande möte i sina  
       respektive organisationer förbereda utarbetandet av en katalog. 
 
      Ifall föreningarna kommer med initiativ till Äldrerådet bör dessa vara i skriftlig form och  
      motiverade. 
 
§ 6 Äldrerådets verksamhetsplan 2023 
 

- Verksamhetsårets följande möten hålls 15.3, 19.4, 30.8, 20.9 och 8.11. 
-  Fastslogs vilka frågor Äldrerådets medlemmar skall bevaka under år 2023. 



- Ett gemensamt möte med äldreråden i Larsmo, Nykarleby och Pedersöre ordnas under 
året. 

- På mötet i april diskuteras närståendevården tillsammans med inbjudna sakkunniga 
- I oktober arrangeras de äldres vecka med en seniorföreläsning i samarbete med Arbis 

och Työväenopisto. Temat kunde förslagsvis vara ”Vikten av aktivering hos de äldre”. 
- Till mötet 8.11 inbjuds församlingarnas diakoniarbetare. 
- Diskuterades även ett försäljningsbord under Jakobs Dagar. 

 
§ 7  Välfärdsområdet 
 
         Antero Varila rapporterade från Välfärdsområdets äldreråds möte 8.2.2023 gällande bland  
         annat rådgivning för äldre, en seniorlinje och en servicekatalog. 
 
§ 8  Rapport från stadsstyrelsen  
 
         Stadsstyrelsens representant informerade om budgeten, arvoden och stadsstyrelsens beslut  
         13.2 att sända Äldrerådets initiativ vidare till Centralen för tekniska tjänster 
 
§ 9 Möte med regionens äldreråd 
 
       I enlighet med verksamhetsplanen beslöts att ordna ett gemensamt evenemang tillsammans   
       med äldreråden i regionen. Äldrerådet i Jakobstad står som värd och samlingen föreslås  
       hållas i Svenska gården. Ordföranden kontaktar och kommer överens om ett lämpligt datum.. 
 
 § 10 Närståendevårdarnas röst 
 
           Beslöts att bjuda in företrädare för närståendevårdarna. Inbjudan riktas till Jyrki Jouppi  
           från Kokkolan  seudun omaishoitajayhdistys, Marianne Hietala från Pietarsaaren  
           omaishoitajat och närståendevårdkoordinator Anki Elvström för att berätta om  
           närståendevårdarnas situation i detta nu och framtidsutsikter.  
 
§ 11  Samarbetspartner 
 
            En viktig samarbetspartner för Äldrerådet är Kraft i åren 
 
§ 12 Information om evenemang 
 
          Rådets medlemmar uppmanades hålla sig ajour med Evenemax i Jakobstads-appen samt  
          göra sig bekanta med felanmälningstjänsten VIRHI. 
 
§ 13  Övriga ärenden 

 
          Ordföranden har fört förhandlingar med Arbis och Työväenopisto om ansökan  
          om medel för en person som skulle hålla i trådarna för utbildningen ”Mina  
          berättelser – Minun tarinani”. 
 
          Antero Varila berättade om ett brev som han fått sig tillsänd gällande behovet av   
          trappor i simhallsbassängen vilket skulle underlätta rörelsehindrades  
          simhallsbesök samt  
          behovet av en klar adress för vart man ska vända i staden för att få svar på olika  
          frågor. Den senare frågan utreds fram till nästa möte. Antero Varila förbereder ett  
          skriftligt initiativ om trappor i simhallen. 
 



          Planerna på en rekreationsdag i Fäboda för de äldre diskuterades, men inget beslut  
          togs. 
 
§ 14 Nästa möte 
 
          Nästa möte hålls onsdagen den 15 mars kl. 10.00  i Svenska gården.  
 
§ 15 Mötet avslutas 
 
         Mötet avslutades kl. 12.50 efter livliga diskussioner. 
 
 
 
 
  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande  Kurt Hellstrand, sekreterare  
 
 
 
Antero Varila, protokolljusterare 

  

 
 
 
 
 
 


